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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw. 

Met deze brief informeren wij u over het traject dat we voor ogen hebben om 
het afvalbeleid te herijken. Ons huidige afvalbeheerplan loopt van 2011 tot 
2016. In ons coUegeprogramma "Voor de verandering" hebben wij nieuwe 
doelen op het gebied van duurzaamheid geformuleerd. Daarnaast heeft het Rijk 
ambitieuze doelen gesteld over hergebruik van afvalstoffen. Deze 
ontwikkelingen zijn voor ons aanleiding om samen met uw raad opinierend te 
willen spreken over de ambities van Groningen op het gebied van afval. 

Yan afval tot grondstof 
In ons huidige afvalbeheerplan "Van afval tot grondstof verwoorden we onze 
ambities voor afval. Daarin geven we aan dat we in 2025 de keten van afval tot 
grondstof helemaal gesloten willen hebben. Dat is belangrijk omdat nog veel 
waardevolle stoffen in het afval terecht komen die kunnen worden hergebraikt. 
En ook omdat grondstoffen in toenemende mate schaars worden. Als tussendoel 
hebben we gesteld dat we in 2015 52% van het afval hergebraiken. 

Anno 2014 lopen we voor op dit doel voor 2015. Stadjers scheiden inmiddels 
39% van hun afval aan de bron. In de afvalscheidingsfabriek van het bedrijf 
Attero, op het ARCG-terrein, wordt nog een deel van het afval nagescheiden. 
Daarmee wordt 54% van al het afval nu al nuttig hergebraikt. Het resterende 
afval wordt verwerkt tot energie in een afvalverbrandingsinstallatie. 
Wij doen regelmatig mee aan landelijke benchmarks over afvalinzameling en 
verwerking. Uit de laatste benchmark blijkt dat we in 2013 goed presteren 
vergeleken met andere grootstedelijke gemeenten. 

Circulaire economie 
Het Rijk wil toe naar een circulaire economie waarin alle afval weer wordt 
hergebraikt en nieuwe grondstoffen maar beperkt worden gebraikt. Het Rijk 
heeft haar visie over een circulaire economie uitgewerkt in doelen. Het 



belangrijkste doel van het kabinet in 2015 is dat 65% van het huishoudelijk 
afval wordt hergebraikt. Dat moet in 2020 oplopen tot 75%. 

Voor de verandering 
In ons coUegeprogramma "Voor de verandering" verwoorden we onze ambities 
op het gebied van duurzaamheid. Wij geven aan dat duurzaamheid een 
uitgangspunt is in alles wat we doen. Dat betekent dat we bewust en verstandig 
omgaan met grondstoffen en dat we in 2035 energieneutraal willen zijn. 
Daarom zetten we onder andere in op het gebruik van duurzame 
energiebronnen. Wij willen ook toe naar een biobased economie. Daartoe 
zamelen we bijvoorbeeld ons eigen bermafval zo veel mogelijk apart in om er 
lokaal biogas mee op te wekken en onderzoeken we hoe we ons groenafval in 
de toekomst nog hoogwaardiger kunnen hergebraiken. 

Herijking afvalambities 
De gecombineerde doelen van onszelf en het Rijk zijn voor ons aanleiding om 
aan de slag te gaan met een herijking van onze afvalambities. Wij willen u 
vroegtijdig bij deze herijking betrekken en hebben het volgende traject voor 
ogen. 
Wij willen graag in het voorjaar van 2015 opinierend met u praten over uw 
ambities op het gebied van afval, de mate waarin onze huidige visie op afval 
nog actueel is en de doelen en maatregelen die voor Groningen gewenst en 
geschikt zijn. Om het gesprek zo volledig mogelijk te kunnen voeren willen we 
de wensen en ideeen van Stadjers daarbij betrekken. Daarom vragen we het 
Stadspanel om een enquete over afvalinzameling en afvalscheiding in te vullen. 
De resultaten kunnen vervolgens door u gebruikt worden bij uw opinievorming. 
Om u verder te ondersteunen evalueren we de realisatie van de huidige doelen. 
Ook willen we met een aantal uitgewerkte scenario's laten zien hoe mogelijke 
ambities vertaald kunnen worden in voorzieningen in de wijken, milieuwinst en 
de daaraan verbonden kosten. 

Vervolg 
De uitkomsten van het opinierende overleg zullen we vervolgens gebraiken om 
een nieuw afvalbeheerplan te maken voor de komende jaren. Dit plan zal later 
in 2015 ter vaststelling aan uw raad worden voorgelegd. 
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